
Behandling i MH - IDF-LOSAM - 25.05.2022  
Anja Linge Valberg fra Internasjonal seksjon informerte om saken. 
 
Innspill i møtet: 

 Det er stort behov for bedre støttetjenester og det ønskes en helhetlig løsning for NTNU. 
 Utfordring bl.a. med mange utenlandsstudenter og forskere fra lavinntektsland som 

kommer på studentvisum. Ansatte har i noen tilfeller måttet kompensert og lagt ut for 
studenter som ikke har kunnet betalt fra hjemlandet og/eller rammes av begrensninger 
rundt tildeling og bruk av kronekort fra NTNU.  

 Det er ulike løsninger rundt om på fakultetene og instituttene, så det er viktig at alle ulike 
behov, også ned på instituttnivå, fanges opp i kartleggingen. 

 Savner erfaringsutveksling med andre enheter og et sentralt kontaktpunkt så man slipper 
å finne ut alt på nytt selv hver gang.  

 Det er ønskelig at MH er representert i arbeids- og prosjektgruppen pga. størrelsen og 
kompleksiteten i omfanget av internasjonalisering ved fakultetet. 

 NTNU satser på internasjonalisering og støttetjenestene ved NTNU må derfor rigges for 
å kunne følge opp denne målsettingen. Bl.a. problem at godkjenning av utenlandske 
vitnemål tar alt for lang tid og NTNU mister gode kandidater.  

 
Foreløpig svar fra Anja: 

 Gode innspill som tas med videre.  
 Toril Forbord fra MH leder styringsgruppa.  
 Gruppa er opptatt av metodikk og at kartleggingen blir utformet slik at både 

fakultetsnivå og instituttnivå skal kunne gi gode innspill. 
 

Vedtak i MH - IDF-LOSAM - 25.05.2022  
LOSAM tar saken til orientering.  
 


